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Onderwerp Zaaknummer Uw kenmerk Datum 

beantwoording raadsvragen 
Lokaal Hengelo - Padel 

3663164  14 november 2023 

Geachte heer Dedecker, 

Vermeld altijd het zaaknummer als u contact opneemt met de gemeente. 

   

 Bezoekadres  E-mailadres 

 Burgemeester van der 
Dussenplein 1 

gemeente@hengelo.nl 

Telefoonnummer 

  14-074 

   

 
Dank u wel voor het toesturen van uw vragen. Hieronder vindt u onze antwoorden hierop. 

1) Zijn er vorderingen met betrekking tot exploitatie van de hal? 

Zo ja, welke? Zo nee, wat ligt hieraan ten grondslag? 

Ja, er zijn vorderingen gemaakt. Nadat bekend werd dat Stichting Tennishal Veldwijk 

stopte met de exploitatie is er een onderzoek gestart. Dit onderzoek is tweeledig.  

1. Onderzoek naar mogelijke invullingen en optimalisatie van de accommodatie 

2. Onderzoek naar technische, financiële en toekomstbestendige haalbaarheid 

Het eerste deel van het onderzoek is uitgevoerd door Synarchis (onderzoeksbureau). In  

oktober jl. is dit deel opgeleverd door Synarchis. Er is inzichtelijk gemaakt welke 

mogelijke invullingen in de accommodatie passen.  

Onderstaand staan de mogelijke invullingen in een willekeurige volgorde aangegeven: 

a) Padel (ook mogelijk in combinatie met een andere sport- en/of beweegaanbieder in de hal) 

b) Multidisciplinaire sporthal 
c) Topsporthal 

d) Sportzaal voor aangepast sporten 

Aan de hand van het eerste deel wordt het tweede deel van het onderzoek opgestart. 

Dit onderzoek bevat de technische, financiële en toekomstbestendige mogelijkheden 

van de accommodatie o.b.v. het eerste deel. Op basis van beide onderzoeken komt het 

College met een voorstel naar de gemeenteraad.  

2) Welke vormen van explotatie zijn inmiddels onderzocht?   

De vorm(en) van exploitatie wordt onderzocht in het tweede deel van het 

onderzoek. De uitkomst hiervan is nog onbekend. Op basis van beide 

onderzoeken komt het College met een voorstel naar de gemeenteraad. 

3) Gemeente Enschede heeft inmiddels 23 padelbanen, verdeeld over 5 

locaties. In Hengelo zijn er 2 Padelbanen, op 1 locatie 

(https://padelgids.nl/padel-hengelo/). Recent is over padelbanen in de 

https://padelgids.nl/padel-hengelo/
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Woolder Es de nodige verslaggeving geweest (bijlage). Weet het College of 

onderzocht is of padelbanen een goede invulling zouden zijn voor de hal in 

Veldwijk? 

Uit het eerste deel van het onderzoek komt padel als mogelijke invulling naar 

voren. Het College wacht het volledige onderzoek af en komt vervolgens met 

een voorstel naar de gemeenteraad.  

  

De padelbanen in Hengelo, waar u naar verwijst, bevinden zich in Hengelo 

Gelderland.  

4) Op de site van de KNLTB lezen we dat het aantal padelbanen hard groeit in Nederland. Wil 

het College overwegen om in contact te treden met de KNLTB om uit te zoeken of er in onze 

regio een grote (stijgende) vraag is naar deze sportvoorziening? Zo nee, waarom niet? 

Het College heeft contact met de KNLTB. In dit contact voorzien de KNLTB en de gemeente 

Hengelo elkaar van informatie en vragen omtrent padelontwikkelingen. De vraag naar 

padelvoorzieningen is in de afgelopen jaren gestegen en is momenteel actueel. Het College blijft 

in contact met de KNLTB over padelontwikkelingen en mogelijkheden.    

5) Is onderzocht of een lokale ondernemer een padelbaan in de oude Tennishal Veldwijk 

samen met exploitatie van de kantine tot een succes wil maken? Zo nee, waarom niet. 

In de afgelopen periode hebben er meerdere gesprekken plaatsgevonden met lokale en 

regionale ondernemers die interesse hebben getoond in de exploitatie van de accommodatie. 

In alle gesprekken is aangegeven dat er onderzoek wordt gedaan naar de invulling en de 

toekomstbestendige haalbaarheid van de accommodatie. De exploitatiemogelijkheden worden 

in het tweede onderzoek meegenomen. De uitkomst van dit onderzoek wordt door het College 

voorgesteld aan de gemeenteraad.   

 
 

 
Met vriendelijke groet, 

Burgemeester en wethouders van Hengelo, 
de secretaris,    de burgemeester, 

 
De heer J. Eshuis                                 De heer S.W.J.G Schelberg 
 


